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Reactie via mail: stemgerechtigd 

• Theo Gevers  

• Mark Vandeperre 

• Danny Merckx 

• Freddy Vercauteren 

• Nicky Keppens  

• Igor Van Den Berghe 

• Sarah De Ridder  

• Willy Van Mol  

• Sarah De Ridder    

• Sarah Van der Straeten   

Reactie via mail: niet-stemgerechtigd 

• Johan Deleu    

• Katrien Meeus    

• Els Van Gucht    

Geen reactie via mail 

• Nathalie De Clercq      

• Leen De Valck  

• Erik Gyselinck  

• Harry De Cock  

• Hilde Van Herrewegen 

• Lina Rampelberg 

• Maarten-Jan Aelbrecht  

• Martine De Smedt  

• Peter De Smedt  

• Patrick De Meersman  

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: wegens COVID-maatregelen via mail in periode 

19/10/20 – 30/10/20 
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Agenda 

• Opmerkingen verslag vorige vergadering  

• Uitbetaling subsidies 2020  

• Uitbetaling huurtussenkomst  

• Sportontvangst 2021: voorstel tot annulatie (advies naar gemeente) 

• Evaluatie reglement adviesraden  

• Kennisneming: opzegging concessie cafetaria Heiveld  

Agendapunt: Goedkeuring vorige verslagen  

De adviescommissie keurt het verslag van 25/08/2020 goed.  
 

Mark Vandeperre:  
Ik heb twee opmerkingen over het agendapunt : stand van zaken omtrent project Vetweyde : 
- Johan zei duidelijk in de vergadering dat er nog dit jaar zou begonnen worden met de aanleg van 

nutswerken en parking zodat de verenigingen die klaar zijn snel van start zouden kunnen gaan; 
 Hiervan is géén melding gemaakt in het verslag. 
- Het plan in ontwerpfase zou door Johan worden voorgelegd aan de adviescommissie sport op 

22/10/2020. Ook hiervan kan ik niks terugvinden in de punten opgesomd in de vergadering voor 
22/10/2020. 

Ik kan dan ook het verslag van de vergadering van 25/08/2020 voorlopig niet goedkeuren. 
Het plan in ontwerpfase voor de Vetweyde had ik graag nog deze ontvangen. 

 
Reactie Katrien: 
1/ Ik kan u hieromtrent volgende meedelen: aanleg van nutsleidingen en parking kan pas na afleveren van een 
vergunning voor dergelijke technische werken en omgevingswerken. Aangezien het masterplan nog niet rond 
is, kan er ook nog geen technisch dossier opgemaakt worden tot aanvraag voor uitvoering van dergelijke 
werken. De diensten bekijken het project in zijn totaliteit en het zou van slecht bestuur getuigen als we hals 
over kop al bepaalde zaken zouden uitvoeren die een impact hebben op de volgende fasen zonder voldoende 
voorafgaande studie. Aangezien het studiebureau tot opmaak van het masterplan en het technisch dossier en 
omgevingsaanleg nog moet aangesteld worden, is het bijgevolg niet mogelijk om dit jaar al dergelijke werken 
uit te voeren. Alles moet in de juiste volgorde gebeuren en na voldoende studie. 
Momenteel zijn er nog steeds gesprekken gaande met de geïnteresseerde partijen. Ook moeten er nog zaken 
juridisch afgetoetst worden. O.a. deze ochtend was er nog een overleg. 
  
2/ Mijn inziens heeft de schepen niet direct gezegd om dit terug op de vergadering 22/10 zelf al voor te leggen, 
wel in de toekomst. Het huidig plan is vooralsnog een intern werkdocument en bijgevolg onvoldoende relevant 
om voor te leggen. Er is ook de interne afspraak gemaakt om dit niet meer openbaar te maken. De schepen 
heeft dit plan op de vorige vergadering kort weergegeven zodat clubs toch al iets weten. De vraag vanuit hen 
zelf was nl. ook groot. Maar het plan is te zeer vatbaar voor interpretatie (dat werd ook duidelijk na de 
persartikels) zodat dit enkel ten gepaste tijde zal voorgesteld worden op een georganiseerde manier aan 
potentiële gebruikers van de site en de mensen uit de buurt.  Dit om er voor te zorgen dat het project niet 
‘verbrand’ raakt door foutieve interpretatie of voorbarige communicatie. De interne stuurgroep neemt de regie 
op voor het verloop van het dossier en zal er wel op toezien om zich niet laten voorbij hollen noch onder druk 
te laten zetten. Het dossier dient goed onderzocht en doordacht te zijn, ten voordele van elke burger die er 
gebruik van zal kunnen maken én wie er in de buurt van woont. 
 
We wensen deze onduidelijkheden (aanvang werken/fasering van de werken) mee te nemen naar een 
volgende vergadering. Verder geen opmerkingen. 
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Agendapunt: Uitbetaling subsidies 2020   

Geen specifieke opmerkingen naar inhoud/implementatie van dit (vernieuwd) reglement. 
Bijkomende vragen van sportdienst bij ingezonden dossiers werden tijdig beantwoord. 
Akkoord om over te gaan tot uitbetaling subsidies. 

Agendapunt: Uitbetaling huurtussenkomst   

Geen opmerkingen. Akkoord om over te gaan tot uitbetaling. 

Agendapunt: Sportontvangst 2021: voorstel tot annulatie   

Katrien licht toe: Omwille van het abnormale sportjaar en huidige toestand (maatregelen COVID-19) zijn de 
schepen en de diensten alvast van mening dat dit onmogelijk te organiseren is. Graag ook vanuit de AC 
Sport hieromtrent een visie/advies aangezien dit in samenwerking met de gemeente/AC loopt. 
 
Danny: Het lijkt mij inderdaad het meest logische dat de sportontvangst geannuleerd wordt in 2021. 
Competities lagen bijna overal stil (vooral binnensporten dan). Is niet fair voor hen dan. En geeft ook een 
vertekend beeld van het sportgebeuren in Opwijk voor 2020. 
 
Sarah VdS en Willy zijn ook voorstanders om de editie van 2021 niet te laten doorgaan om bovengenoemde 
reden. We maken hiervoor nog een advies op voor het college.  
 
Verder geen opmerkingen.  

Agendapunt: Evaluatie reglement adviesraden   

Katrien licht toe: Dit reglement (2019) had hier en daar enkele onduidelijkheden. Moest er iets zijn dat u 
graag gewijzigd zag kan dit opgenomen worden in een advies dat nodig is voor het gemeenteraadsdossier 
om het nieuwe reglement voor te leggen. Het is niet de bedoeling de aanpak van de raden te wijzigen maar 
het gaat hier enkel over kleine inhoudelijke onduidelijkheden die best bijgestuurd worden. 
 
Nicky: 
 - artikel 4: Wat indien een functie niet ingevuld geraakt, mag 1 persoon meerdere functies hebben? (Ik heb 
er geen probleem mee maar best vermelden dat dit dan mag.) 
- artikel 8: Wat indien na de 2e oproepingsronde nog steeds niet is voldaan aan het 2/3 principe? 

 
Willy geeft mee dat we als adviescommissie sport geen advies hoeven opstellen voor dit topic, dit gebeurt 
namelijk in de overkoepelende adviescommissie van vrije tijd. Bovenstaande opmerkingen worden 
meegenomen naar de volgende vergadering.  

 

Agendapunt: Kennisneming: opzegging concessie cafetaria Heiveld   

Katrien licht toe: BCO heeft begin oktober 2020 de opzeg van de concessie gedaan, met reden dat uitbating 
in deze omstandigheden niet optimaal kan gebeuren. Het contract eindigt begin april 2021. Indien er vanuit 
de AC Sport ideeën / adviezen zijn rond een toekomstige uitbating mag dit altijd mede gedeeld worden in 
een advies. 
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Danny:  
Jammerlijke beslissing, maar wel te begrijpen in deze corona-tijden. Als alles terug een beetje vrijer wordt, 
is het wel zaak om hier snel een overnemer voor te vinden. Sporthal zonder kantine is maar iets vreemds. 
Misschien met een beurtrol voor meerdere clubs die gebruik maken van de sporthal? Kan iedereen beetje 
verdienen. 
 
Nicky:  
Aangezien BCO nu opzegt neem ik aan dat een eventueel geïnteresseerde reeds voor april 2021 kan 
beginnen indien die dat zou willen?  

  
 Reactie Katrien:  
 De opzeg gebeurde begin oktober en loopt gedurende 6 maanden (contractueel bepaald). 

Uitbating door BCO zal voorzien worden in mate dat dit mag; momenteel verbiedt de federale overheid 
horeca voor minstens 4 weken (sinds 19/10). 
Er moet ook onderzocht worden of de concessie zoals die nu is, ook volgens dit principe moet blijven lopen. 
Maar we vermoeden, gezien de situatie, dat kandidaten vinden niet makkelijk zal zijn. Advies hieromtrent is 
ook welkom. 
 
Willy:  
Ik ben niet direct voor een beurtrol te vinden (moet alleszins met WATERDICHTE afspraken alvast), men 
werkt met centen. Het zou alleen maar jammer zijn dat een bezoekende sportclub bij een 
competitiewedstrijd dit als 'onthaalfunctie' zou ontnomen worden...  
Een uitbater vinden? Ik denk dat de huurprijs hier zeker het grote struikelpunt zou kunnen zijn... Misschien 
eens nadenken om er een vorm van 'sociaal project' van te maken.  
 

 

Agendapunt: Varia 

Er werden geen variapunten gemeld.  
 

 
 
Verslag: Sarah Van der Straeten  
 
 

Datum volgende vergadering: Nog te bepalen  




